

价值工程

目 录

2011年7月上旬刊(总第243期/第30卷)
1982年创刊 2011年7月8日出版

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信

总 编:高志彪

总 编 室:马慧霞 师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:田彦 范文 丛林 张崇 刘希 任海涛
杨莹莹 孟慧玲 张迎黎 司义凤 吕光辉
张立芳 苗运强 张新颖 苏媛月 焦建明
岳东鑫 杨 丽 周 超

电 话:0311-83020178 传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 关于我国低碳经济的思考 刘清志等(1)
RFID技术及其在交通行业信息化系统中的应用 石永辉等(3)
浅析北仑压铸模具产业在“十二五”期间的发展 李长春(4)
现代社会发展内容和现实价值 邓亚中(6)

* 供应链·价值链 *

- 新经济条件下管理的内涵及其研究方法初探 陈秀玉等(7)
陕西交通物流资源整合运作方式研究 张彩利等(9)
基于GSPN的物资采购流程效率分析模型 席洪林(12)
陕西省低碳物流发展的分析 张翠花(13)
两供应商单零售商的货架展示量与定价决策模型 陈星(14)

* 工业工程 *

- 某型军用电站动态频率的测量 姚世锋等(16)
一体化以太无源光网络网管系统的研究及实现 余本功等(17)
数据挖掘在航空发动机状态判别中的应用 李笔锋等(19)
城市道路照明建设及其节能改造研究 崔铁山(20)
行星齿轮式离合器可行性研究 海争平等(22)
装备磨损补偿形式的技术经济分析 崔晓峰等(23)
加热炉炉管穿孔原因分析与控制 孔祥军等(25)
电子衡器的浪涌保护器设计应用 李戎等(26)
浅谈无人值班变电站的设计方案 裴印玎(27)
聚氨酯热稳定剂种类的研究现状 毛娜(29)
开关电源低纹波设计研究 宋飞等(30)
变电所二次接线及传动调试方式的探讨 翟树峰(31)
抽油机井优化设计 孙宜建等(32)
液化石油气生产厂消防安全评价 任治国等(33)
大雁二矿易自燃煤层火灾原因分析与探讨 宋进臣(34)
数控机床床电气系统现场施工、联机调试技术应用研究 杨华明(35)
复合型精密电流源的研制 陆朱卫等(36)
高原环境对电工电子产品的影响及防护探讨 雷学敏(37)
介质涂层金属圆柱体有限元法电磁散射特性的分析 周晶晶(39)
可变截面涡轮增压器蜗壳流场分析 芦成英等(40)
基于小波变换和曲线拟合法的柴油机故障诊断 周玉丰(41)
浅谈CS230在实际生产中的应用 郭海燕等(43)
宝浪油田中高含水阶段油井结垢机理及治理对策研究 孙天奇等(44)
高速铁路接触网的研究 柴红康(45)
碳钢阀门防腐涂层物理机械性能检验方法与仪器 黄俊(47)
PEOffice软件在井筒分析中的应用 张志磊等(49)
内高压成形技术在汽车轻量化中的应用 刘媛媛(50)
改进的卡尔曼滤波算法在行驶汽车状态估计中的应用现状 孙秋云(51)
提高巴喀什产能建设外输管线焊接质量的措施 郎浩轩等(52)
常见内高压成形工艺过程及特点 付舒(53)
基于费效分析的航材有寿命消耗定额模型 郭峰(54)

* 现代营销 *

- 浅谈我国电影营销策略 曹洋(55)

* 工程管理 *

- 浅谈项目管理在建筑企业人力资源改革中的运用 吴蓉芳(57)
文物保护工程全面质量管理的基础技术工作 黄文铮等(59)
工程施工阶段造价控制探讨 刘小玲(60)
独立深水大桥的概算编制 万官保(62)
建筑工程全过程质量控制 鄢林县等(63)
新疆阜康丁家湾煤矿粉尘湿陷性的工程地质特性分析 吕迎春(65)
环卫工程冻害事故分析及预防措施 杨馥蔚(66)
施工企业合同管理存在的问题及改进对策 谢长松(67)
碳纤维加固桥梁技术实用研究 任振华(68)
混凝土搅拌站建设过程技术要点分析 赵关卿(69)
浅议结构缝在设计中的重要性 张晓辉(70)
建筑物沉降观测存在的问题研究 毕学芳(71)
工程设计变更对投资概算的影响分析 陈雷(72)
长输管道工程竣工资料管理工作分析 陈忠营等(73)
建筑工程概预算存在的问题及对策 盛晓伟等(74)
浅析工程建设各个阶段的造价控制 姜艳等(75)
浅谈建筑工程项目成本控制 任利锋(76)

· 建筑与施工 ·

太阳能利用与建筑一体化设计 黄智勇(77)

太阳能与绿色建筑 张晓峰等(78)

阜平黑崖沟特大桥梁柔性薄壁空心墩墩施工技术 王静(79)

浅谈公路质量通病及其解决对策 王巧玲(81)

浅议轨道交通无缝线路施工技术 郝瑞鹏(82)

混凝土裂缝的分析及综合处理措施 张中文(84)

浅谈大体积混凝土裂缝的控制 李新芳(85)

乳化沥青稀浆封层施工经验浅议 刘建军(86)

浅谈绿色建筑与环境保护 韩守杰等(87)

浅析建筑施工质量控制 徐良(88)

浅谈道路桥梁路基施工 岳耀辉(89)

浅谈人工挖孔桩的安全防护措施 董建新(90)

浅谈土木工程信息化建设 李建裕(91)

路桥施工中钢纤维混凝土的施工技术分析 程惠娟(92)

浅谈水泥、混凝土、路面的养护 陈立新(93)

河南省民用建筑太阳能热水系统一体化设计研究
..... 孟宪伟等(94)

基桩声波透射法检测各判据精度探讨 钟会生等(95)

· 经营管理 ·

民营企业培养核心竞争力的误区及对策研究 高文川(96)

大学校园商业活动的利弊分析与应对 聂鑫等(98)

民营快递企业提价动因及可持续发展研究 康爱冰(100)

关于责任核算的进一步研究 柴美群等(102)

浅析企业招聘工作常见的问题及对策 翟超(104)

模糊数学在企业环境成本管理评价中的应用研究 万林威(105)

关于改制企业文化建设的思考与探讨 金哲(107)

用工制度多元化背景下加强员工队伍建设的对策 刘强(108)

体验式拓展项目在人才测评中的应用研究 刘志翔(110)

国际软件外包中知识溢出与创新绩效关系研究 王育晓(111)

DEM 在生产过程中的质量控制 陈举平(113)

试结合地沟油谈食品商品质量要求 王磊(114)

中小企业提升核心竞争力的几点思考 陈春梅(115)

黑龙江会展旅游市场开发的分析 李芳仪(116)

绿色建筑评价体系对绿色物业管理的启示 常媛(117)

氯碱企业能量分配优化研究 张凤云(118)

山东无棣滨海盐碱地甜高粱生产经济效益分析 孔凡克等(119)

企业薪酬战略引发的一些不公平问题探讨 古爱军(120)

· 财经金融 ·

作业成本法在我国商业银行中应用的探讨 吴凡等(121)

人民币汇率对贸易影响的实证分析:一个文献综述
..... 葛加国等(123)

财务风险对于财务决策的影响分析 刘银凤(125)

中国股市财富效应静态和动态实证分析 励效杰(126)

特殊销售方式选择在纳税筹划中的应用 董琳(128)

住房抵押贷款证券化风险分析 黄艳梅(129)

浅谈会计人员的职业素质 贺辉(131)

关于通货膨胀问题研究 程育昕(132)

对当前财务管理理论创新的探讨 沈明辉(134)

我国村镇银行偏离“三农”的必然性分析 孟磊(135)

基于非财务数据的企业财务危机预警模型实证研究
..... 施金龙等(137)

浅析 2008 年金融危机对光伏企业产生的影响 吴少武(139)

· 信息技术 ·

射频通讯服务器的设计与实现 邢雪(140)

PLC 在净水处理过程中的应用 孙国志等(142)

大数据量“高效存储”新技术探析 冯凯平(143)

电子商务与现代生活 汪建刚等(145)

基于数字化校园教务管理系统的安全性设计 赵耀辉(146)

浅谈软件项目风险规划 王一然(148)

物联网中的关键技术 李中伟等(149)

网络时间同步系统的设计与实现 李明(150)

基于 GPIB 总线的电源控制系统 闫清波等(152)

一种基于 PDI USB D12 温度测控系统的硬件设计 李霖(153)

浅谈中国现代插画的发展及应用 张艳(155)

医学图像分割方法研究 王娜(156)

基于单片机的艺术彩灯系统设计 吕栋腾等(157)

虚拟现实项目中海量数据处理方法分析 林茂(158)

浅谈计算机硬件维修与日常维护维修 张林(160)

基于 FPGA 的数字滤波器自动生成系统研究 王文海(161)

串行口通信技术应用探究 曹耀辉(162)

浅谈新技术在地籍测绘中的应用 刘慎栋(164)

液压 CAT 系统测试误差分析 胡森等(165)

学生信息管理系统的设计探讨 魏善等(166)

基于 SPC-1 基准的 SAN 性能调优探索 滕志华等(167)

建筑制图与 AutoCAD 课程整合研究 王娟(168)

云计算在广电行业中的应用初探 方达星(169)

浅谈软件无线电技术及其应用 魏广东(170)

基于 FPGA 的嵌入式系统设计 张改莲(171)

· 教育与培训 ·

西部高等职业教育现状及其对策 张慧(172)

教师教学行为评价 雷文斌(173)

新形势下图书馆员继续教育的现状及对策 任杏莉(174)

汉语有灵句和英语无灵句成因探析 宋引秀(176)

高校异地办学设备质保金的约束力和管理 孙安龙等(177)

新课标下高中体育课遇到的问题及对策研究 延保东等(178)

教育技术——教育中的现代服务业 金天泽等(179)

高校大学生职业生涯教育模式构建与实现途径分析
..... 石琳(181)

高校二级学院离退休人员管理策略研究 李志巧(182)

功能对等理论和科技英语翻译 范聪(183)

培养大学生的改革创新精神是高校教育工作的重要任务
..... 任芳莹(184)

提高德育效能,促进持续发展 曾文雄(185)

实训基地建设的规划与思考 刘少军(187)

校园集体舞在中小学校的推广价值和运用方法的探讨
..... 边菊平(188)

《旅游法规》教学方法探析 张志娟(189)

体操教学训练中中学生心理障碍的成因分析与对策研究
..... 王海英(190)

项目化管理在国家骨干校建设中的运用 孙怀忠(192)

中美非言语交际中的礼貌问题 李日(193)

重构高职数字电子技术课程体系的研究 孙津平(194)

加强高校实验教学示范中心技术队伍的建设 孙奕等(196)

合作学习在职前外语教育实践中的应用 谭焕新(197)

新时期阳光辅导员角色定位刍议 阳洪霞(198)

法国军事院校教育研究 王鹏等(199)

基于信息化条件下高职思想政治工作的思考 陈斌斌(200)

从“责任”的角度对全民健身思考 常保荣等(201)

体育教学中影响大学生学习兴趣相关因素及培养措施
..... 赵金林等(203)

关于高校美术基础教育的改革与建立导师制的重要性
..... 张巍译(204)

阳光体育背景下大学体育课程教学改革的实践与探索
..... 俱国鹏(205)

管理策略与大学英语网络化教学 王颖(206)

现代教育技术对会计教学的影响 刘艳妮(207)

柞水县凤凰镇街道社区体育开展现状调查与分析 李世荣等(208)

石油高校理工科专业教学中渗透人文素质教育的实践探索
..... 仇念海(209)

素质教育理念下会计实践教学研究 王晓晖(210)

浅析武术散打的普及与推广 马永军等(212)

表象训练法在高校篮球投篮教学中应用效果研究 李金锋(213)

多媒体网络教学系统在计算机基础教学中的应用与实施
..... 张莉(214)

数字电子技术基础实验教学现状的探讨 赵迎珍(215)

关于音乐与文学媒介材料的异同性探微 连雪梅等(216)

浅谈数控车床实践操作入门教学 黄鹏(217)

高脚竞速对男大学生部分血液指标的影响 袁智亮等(219)

现实教育中的困惑:素质教育与应试教育 栾宏(220)

高职学生怎样写好毕业论文 高保生等(222)

电子线路计算机辅助设计 Protel DXP 2004 教学心得浅谈
..... 陶志良等(223)

浅议“信,达,雅”在中国传统翻译理论中的地位 杜晓军(224)

新形势下高校支部设置的新模式 李颖(225)

英文写作主题句的认知分析 薛维(227)

论新时期思想政治教育教育者思维方式的转型 姜梅等(228)

高职院校教材建设的思考	王宏礼(230)	浅谈几个管理学理论在高职院校辅导员工作中的应用	杨飞等(281)
大学生英语应用能力状况与第二课堂活动设计	王正良等(231)	陕西省部分高职院校学生课业损伤的调查与分析	姜政方(282)
全日制专业学位研究生实践性教学体系的构建	张延飞等(232)	* 法制天地 *	
英语中 it 用法初探	薛国平(234)	财税法规对视同销售行为规定存在的问题及改进研究	严明星(283)
地方院校大学生自主创业现状调查	范牡丹(235)	民国时期医疗机构管理法律制度研究	樊波等(285)
机电专业学生工程素质培养与科技创新研究	刘凌(237)	单位累犯制度若干问题研究	侯静(286)
个性化教学在计算机基础教学课程中的应用	雷巧娟(238)	论“EB”环境中消费合同的履行	温晓芸(288)
对传统图案临摹课程的教学构架探议	张静等(240)	我国高等学校教师权利保护研究	邓林(289)
教学相长辨析	郑电兵等(241)	对青少年宣传《禁毒法》的紧迫性和重要性	马梅凤(291)
用几何画板软件探讨含有参数的函数问题	王波(243)	林业碳汇产权归属浅析	赵亚骏等(293)
基于国家奖助学金工作的高职生感恩教育研究	黄新静等(244)	* 理论与实践 *	
材料成型专业综合实践训练的实施与监控	韩小峰等(245)	地震波传播数值模拟中的频散校正补偿	李军锋等(295)
电工电子学教学改革的探索与实践	周美丽等(247)	腰椎间盘突出症保守治疗的中医护理干预	熊慧萍等(297)
高职院校健美操选修课教学效果探析	潘晓莲(248)	浅谈加强经常性思想工作中的心理疏导	吴时国(298)
浅析辅导员工作在内地高校少数民族学生思想政治教育的作用	阿布力米提·孜亚吾丁(250)	关于以房养老各种风险及防范的初探	祝罗晓(299)
从代价论的角度看科学发展观对马克思主义理论的新发展	毕晓翠(252)	以科学发展观作统领加强高校纪检监察工作的几点思考	许经斌等(300)
医药学专业有机化学实验教学绿色化改革的探索与实践	张来新等(254)	基于模糊层次分析法的合同能源管理项目风险综合评价	朱纯宜等(301)
老区高校办学特色理论与实践	周小雨(255)	基于BP神经网络的CCI预测模型	郭庆春等(303)
校园“一卡通”的应用与功能深化	蔡红(257)	游泳训练对促进空乘人员形体美的浅谈	魏穗霞(304)
体育院校文化素质教育的现状及应对措施	张彩虹(258)	景德镇明代民窑青花瓷器的装饰特征	刘武安(305)
浅谈高职院校学生干部队伍建设中存在的问题及几点建议	郝虹英(260)	无线便携式智能化输液控制器的研发	梁钻镭等(306)
高职实验实训内涵建设的研究与实践	姚珣(261)	循证医学在治疗多囊卵巢综合征中的应用	蔡召忠等(307)
技能、体能主导类男大学生部分形态、机能指标的对比研究	郝志春(263)	不同间歇时间骨骼肌力学特征分析	张念坤(308)
高校绩效管理教师评价制度的问题与对策研究	王丹慧(264)	西部地区城市化进程中失地农民就业障碍分析	王怡(309)
大学生素质教育——高校图书馆研究的新领域	李英珍(266)	基于灰色理论的欠发达地区楼宇经济研究	李智(311)
论大学生法律意识的培养	齐慧(267)	以科学发展观为指导 全力做好新时期水文工作	李选或等(313)
基于医学人才培养观的医用物理学教学改革	葛黎新等(269)	文化休闲景区游客满意度测评	黄宇(314)
依托企业开展高等职业教育	杨希全等(270)	宝鸡市城区方言现象探微	赵玲(315)
大学英语大班个性化教学模式研究	崔晗等(271)	邯郸市滏阳河综合治理初探	王正文(317)
论足球运动员技战术意识的培养	杜翊(272)	“人民当家作主”之于民主	李黎等(318)
浅谈高职高专通信类专业的数学课程设计	王科(273)	构建中国特色公民社会的路径分析	刘飞轮(320)
高职毕业生不良就业心理及诊治	赵竹梅等(275)	浅析人力资源管理理论新进展与成果运用	李军(322)
生态学教学改革的探讨	徐如松(277)	城市棕色土地与土地循环利用	赵玉川(323)
论网络时代的高校思想政治教育	赵云龙(278)	新时期如何做好水利行政工作之探究	陈茜等(325)
高职骨干院校物流管理专业教学改革构想	刘佳(279)	猪附红细胞体与猪圆环病毒混合感染的防治体会	李勇(326)
		简论新形势下总编辑如何优化选题	周憬(327)
		第19届世界杯足球赛进球手段及方式的研究	崔博(328)

国家级核心期刊

《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科，是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术，而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质，以及它的多学科化特性，将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年，是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊，具有国际国内双刊号（国际刊号：ISSN 1006-4311 国内刊号：CN 13-1085/N），邮发代号：18-2。主管单位：河北省科学技术协会，主办单位：中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊（2010年入选）、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会（价值工程分会）会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊（遴选）数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊（光盘版）全文收入期刊，中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设：

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职教探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

* 投稿须知：

1. 应另列：与中文相应的英文标题；作者姓名的汉语拼音；作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
2. 应另列：与中文相应的英文摘要和关键词。
3. 基金资助项目，应写明：基金全称、项目课题题目、项目编号。
4. “参考文献”若为图书，应注明：作者（译者）、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文，应注明：作者（译者）、论文题目、刊载刊物（报纸）名称、出版年份和期号、页码（或报纸年、月、日）。各参考文献应在正文引述处之末，按出现先后顺序编号，相应以方括号角码标出。
5. 图、表应顺序标号，且应有名称；若系采用与其他资料，应注明资料来源。
6. 文稿应执行法定计量单位。
7. “作者简介”，请写明姓名、出生年份、性别、籍贯（省、市、县）学位、职称（职务）、主要研究方向。
8. 为便于及时联系，请告知电话、电子信箱，并写明详细地址、邮编、单位，以便于刊发后邮寄。
9. 编辑部对来稿文章标题、内容有删修权，不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章，本刊有权入编数据库。
10. 切忌一稿多投，三个月内未收到我刊回复，作者即可自行处理。采用与否，均不退稿，请留底稿。

CONTENTS

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.30 7.a (Sum No.243)

Published in Jul. 8, 2011

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager: Hebei Association for

Science and Technology

Sponsor: Hebei Institute of

Technology Economy and

Modern Management

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing House

of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property

House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail: vezzsbjb@163.com

Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Changling Printing House, Langfang

Distributor: Shijiazhuang Post Office

Subscriptions: Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Thoughts on China's Low-carbon Economy Liu Qingzhi, *et al.*
3 The Research of RFID Technology and Its Application in the Transportation Industry Information System Shi Yonghui, *et al.*
4 Analysis on Development of Casting Die's Industry in Beilun during "National Twelfth Five-year" Period Li Changchun
6 The Contents and Contemporary Value of Modern Social Development Deng Yazhong

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 7 Study on the Connotation of Management and Its Research Method in the New Economy Chen Xiuyu, *et al.*
9 Research on Operating Way of Transportation and Logistics Resource Integration of Shaanxi Zhang Caili, *et al.*
12 Modeling and Efficiency Analysis of Purchasing Process Based on Generalized Stochastic Petri Nets Xi Honglin
13 Analysis on Development of Low Carbon Logistics in Shaanxi Zhang Cuihua
14 Two Suppliers and One Retailer's Shelf-Display-Quantity and Pricing Decision Models Chen Xing

IE

- 16 Dynamic Frequency Measurement of a Certain Type of Military Power Station Yao Shifeng, *et al.*
17 Research and Implementation of Integrated EPON Network Management System Yu Bengong, *et al.*
19 Applications of Data Mining in the Discrimination for Health Status of Aero-engine Li Bifeng, *et al.*
20 Study on Construction of City Roadway Lighting and Its Energy-Saving Reform Cui Tieshan
22 Research on Feasibility of Planetary Gear Type Clutch Hai Zhengping, *et al.*
23 The Technique Economic Analysis of the Equipment Abrasion Compensated Modes Cui Xiaofeng, *et al.*
25 Analysis and Control of Arrosion Hoke in the Heating Furnace Tube Kong Xiangjun, *et al.*
26 Design Application of Surge Protector in Electronic Scale Li Rong, *et al.*
27 Design Plan of Unwatched Transformer Substation Pei Yinding
29 Research Progress of PVC Thermal Stabilizer Mao Na
30 Design of Switched-mode Power Supply with Low Ripple Song Fei, *et al.*
31 Secondary Wiring Method and Drive Adjustment Mode of Substation Zhai Shufeng
32 Optimization Design of Pumping Wells Sun Yijian, *et al.*
33 Fire Safety Assessment of Manufacturing Plant of Liquefied Petroleum Gas Ren Zhiguo, *et al.*
34 Analysis and Discussion on Fire Cause of Coal Seams Susceptible to Spontaneous Combustion in Dayan No.2 Coal Mine Jinchen
35 Application of Site Operation and On-line Debug Technology of Numerical Control Machine Electrical System Yang Huaming
36 Research on Hybrid Precise Current Source Lu Zhuwei, *et al.*
37 Effect of Altitude Environment on Electric and Electronic Products and Protection Lei Xuemin
39 Analysis of Electromagnetic Scattering from a Cylindrical Metal by the Finite Element Method Zhou Jingjing
40 Analysis of Flow Field of Volute of Variable Geometry Turbocharger Lu Chengying, *et al.*
41 Fault Diagnosis for Diesel Engines Based on Wavelet Transform and Curve Fitting Method Zhou Yufeng
43 Application of CS230 in Actual Production Guo Haiyan, *et al.*
44 Research on Oil Well Sealing Mechanism of Medium-high Water Cut of Baolang Oil Field and Countermeasures Sun Tianqi, *et al.*
45 Research on Contact Networks of Rapid Transit Railway Chai Hongqi
47 Test Method and Instrument of Outer Anticorrosive Coating Physical and Mechanical Properties of Carbon Steel Valves Huang Jun
49 PEOoffice Software's Application in Shaft Analysis Zhang Zhilei, *et al.*
50 The Application of Internal High Pressure Forming in Automobile Lightweight Liu Yuanyuan
51 Present Application Status of Improved Kalman Filter in Moving Vehicle State Estimation Sun Qiuyun
52 Countermeasures of Improving Transportation Pipeline Welding Quality of Bake Capacity Construction Lang Haoxuan, *et al.*
53 The Processes and Advantages of Internal High Pressure Forming Fu Shu
54 Consumption Quota Model of Aircraft Material with Life Based on Cost-effectiveness Analysis Guo Feng

MODERN MARKETING

- 55 Discussion on China's Film Marketing Strategy Cao Yang

ENGINEERING & MANAGEMENT

- 57 Application of Project Management in Human Resource Reform of Building Enterprise Wu Rongfang
59 The Basic Technical Work for the Total Quality Management of Relic Conservation Project Huang Wenzheng, *et al.*
60 Discussion on Cost Control in Construction Phase Liu Xiaoling
62 The Budget of Deep-water Bridge Wan Guanbao
63 The Integral Process of Building Engineering's Quality Control Yan Lintan, *et al.*
65 Engineering Geological Property of Collapsible Dingjiawan Coal Mine Silt in Fukang of Xinjiang Lv Yingchun
66 Analysis and Treatment of Frozen Damage in Environmental Health Engineering and Preventive Measures Yang Fuwei
67 Problems in Contract Management of Construction Enterprises and Improvement Strategies Xie Changsong
68 Practical Study of Techniques of Reinforcing Bridge with Carbon Fiber Ren Zhenhua
69 Technology Points in the Process of Construction of Concrete Mixing Station Zhao Guanqing

70 On Importance of Structural Jointing in the Design Zhang Xiaohui
 71 Research on Problems in Building Settlement Observation Bi Xuefang
 72 Effect of Engineering Design Change on Budgetary Estimate Chen Lei
 73 The Analysis of Long-distance Pipeline Project Completion Data Management Chen Zhongying, *et al.*
 74 The Problems and Countermeasures in Civil Engineering Budgets Sheng Xiaowei, *et al.*
 75 Analysis of Cost Control at Each Stage of Engineering Construction Jiang Yan, *et al.*
 76 Cost Control of Construction Project Ren Lifeng

BUILDING & CONSTRUCTION

77 Utilization of Solar Power and Building Integrated Design Huang Zhiyong, *et al.*
 78 Solar Energy and Green Building Zhang Xiaofeng, *et al.*
 79 BaoFu Heyagou Bridge Flexible Thin-walled Hollow High Pier Construction Technology Wang Jing
 81 Common Problems about Highway Quality and Resolutions Wang Qiaoling
 82 Seamless Track Laying Technology of Track Construction Hao Ruipeng
 84 Analysis of the Concrete Cracks and Comprehensive Processing Measures Zhang Zhongwen
 85 Mass Concrete Cracks Control Li Xinfang
 86 Discussion on Construction Experience of Emulsified Bitumen Slurry Seal Liu Jianjun
 87 Discussion on Green Building and Environmental Protection Han Shoujie, *et al.*
 88 Analysis of Constructional Quality Control Xu Liang
 89 Road and Bridge Subgrade Construction Yue Yaohui
 90 Safety Prevention Measures of Artificially Excavating Pile Zhang Jianxin
 91 Informatization Construction of Civil Engineering Li Jianyu
 92 Construction Technology of Steel Fiber Reinforced Concrete in Road and Bridge Construction Cheng Huijuan
 93 Maintenance of Cement, Concrete and Pavement Chen Lixin
 94 The Integration Design Research of Solar Water Heating System of Civil Building in He'nan Province Meng Xianwei, *et al.*
 95 Detecting Each Criterion Precision by Acoustic Penetrating Test of Foundation Pile Zhong Huisheng, *et al.*

OPERATION MANAGEMENT

96 Errors in Training the Core Competitiveness of Private Enterprises and Countermeasures Gao Wenchuan
 98 The Analysis and Response of the Advantages and Disadvantages of the Campus Commercial Activities Nie Xin, *et al.*
 100 The Study of Price Rising Reasons and Sustainable Development of Private Express Kang Aibing
 102 Further Studies on the Responsibility Accounting Chai Meiqun, *et al.*
 104 Analysis of Common Problems in Enterprise Recruitment and Countermeasures Zhai Chao
 105 A Research on the Application of Fuzzy Math in Evaluation of Enterprise Environmental Cost Management Wan Linwei
 107 Research on Enterprise Culture in Restructuring of Enterprise Jin Zhe
 108 Countermeasures of Strengthening Staff Construction under the Background of Multi-employment Style Liu Qiang
 110 Application Research on Experiential Outward Bound in Personnel Assessment Liu Zhixiang
 111 Research on the Relationship of Knowledge Spillover and Innovation Performance Wang Yuxiao
 113 Quality Control of DEM in Productive Process Chen Juping
 114 Discussion on Food Goods Quality Requirements Combing with Illegal Cooking Oil Wang Lei
 115 Considerations about Core Competence Improvement of Medium-sized and Small Enterprises Chen Chunmei
 116 Market Development of MICE Tourism of Heilongjiang Li Fangyi
 117 Enlightenment of Green Building Evaluation System to Green Property Management Chang Yuan
 118 Energy Distribution Optimization Research in Chlor-alkali Enterprises Zhang Fengyun
 119 Economic Analysis on Sweet Sorghum Production in Coast Saline-Alkali Soils in the Wudi County Shandong Province Kong Fanke, *et al.*
 120 Discussion on Some Inequities Caused by Corporate Compensation Strategy Gu Aijun

FINANCE & ECONOMICS

121 Discussion on Applying of Activity-based Costing in the Commercial Banks of China Wu Fan, *et al.*
 123 Empirical Analysis of Effect of RMB Exchange Rate on Trade: a Literature Review Ge Jianguo, *et al.*
 125 The Impact Analysis of Financial Risk for Financial Decisions Liu Yinfeng
 126 Static and Dynamic Empirical Test of the Stock Market Wealth Effect in China Li Xiaojie
 128 Application of Special Sales Method Options in Tax Planning Dong Lin
 129 Research on Risk of Mortgage-backed Securitization Huang Yanmei
 131 Discussion on Professional Quality of Accountant He Hui
 132 Research on Inflation Cheng Yuxin
 134 Discussion on the Innovation to the Theory of Current Financial Management Shen Minghui
 135 The Analysis of Village Bank's Departure Inevitably from "San Nong" Meng Lei
 137 Empirical Research on Financial Crisis Early-warning Model Based on Non-financial Data Shi Jinlong, *et al.*
 139 On the Impact of the 2008 Financial Crisis on the PV Business Wu Shaowu

IT

140 Design and Implementation of RFID-Communication Server Xing Xue
 142 Application of PLC in Water Treatment Process Sun Guozhi, *et al.*
 143 The Technology Analysis of Large Amount of Data "Efficient Storage" Feng Kaiping
 145 E-Commerce and Modern Life Wang Jian'gang, *et al.*
 146 Security Design on Digitalization of Campus Educational Administration System Zhao Yaofeng
 148 Simple Discussion of Software Project Risk Planning Wang Yiran
 149 The Key Technology in the Internet of Things Li Zhongwei, *et al.*
 150 Design and Implementation of Network Time Synchronization System Li Ming
 152 The Power Control System Based on GPIB Bus Yan Qingbo, *et al.*
 153 The Hardware Design of Temperature Measurement and Control System Based on the PDI USB12 Li Lin

CONTENTS

155 Talking about Development and Application of China's Modern Illustration	Zhang Yan
156 Research on the Method of Medical Image Segmentation	Wang Na
157 A Kind of Neon Light Control System Based on SCM	Lv Dongteng, <i>et al.</i>
158 Analysis of Methods for Massive Data Processing in the Virtual Reality Project	Lin Mao
160 Discussion on Hardware Maintenance and Daily Service of Computer	Zhang Lin
161 Research on Digital Filter Automatic Generating System Based on FPGA	Wang Weihai
162 Exploration on Serial Port Communication Technology	Cao Yaohui
164 Application of New Technology in Cadastral Surveying and Mapping	Liu Shendong
165 Error Analysis of the Hydraulic CAT System Test	Hu Sen, <i>et al.</i>
166 Discussion on the Design of Management System about Student Information	Wei Rong, <i>et al.</i>
167 Exploration of the SAN Performance Tuning Based on SPC-1 Standard	Teng Zhihua, <i>et al.</i>
168 Integration Research of Architectural Drawing and AutoCAD	Wang Juan
169 Applications of Cloud Computing in the Broadcasting Industry	Fang Daxing
170 Software Radio Technology and Its Application	Sun Guangdong
171 FPGA-based Embedded System Design	Zhang Gailian

EDUCATION & TRAINING

172 Situation and Countermeasures of Western Higher Vocational Education	Zhang Hui
173 Construction of the Teacher Teaching Behavior Appraisal Meter	Lei Wenbin
174 Continuous Education of Librarians under The New Situation and Countermeasures	Ren Xingli
176 Analysis of the Causes of Chinese Animate Sentences and English Inanimate Sentences	Song Yinxiu
177 The Restraint Force and Management of Equipment Quality Deposit in Collaborative Higher-education	Sun Anlong, <i>et al.</i>
178 Problems of High School Physical Education under the New Curriculum and the Countermeasures	Yan Baodong, <i>et al.</i>
179 Educational Technology: The Modern Service Industry of Education	Jin Tianze, <i>et al.</i>
181 Study on College Students Career Education Mode and Implementation Approaches	Shi Lin
182 Management Strategies for the Retired Personnel of Secondary Colleges in Universities	Li Zhiqiao
183 Translation Methods for EST under the Guideline of Functional Equivalence	Fan Cong
184 Important Task of Higher Education: Cultivating College Students' Spirit of Reform and Innovation	Ren Fangying
185 To Improve the Effectiveness of Moral Education and Promote Sustainable Development	Zeng Wenxiang
187 Planning and Thinking on Training Base Construction	Liu Shaojun
188 Promotional Value of Group Dance in Primary and Secondary Schools and Using Methods	Bian Juping
189 Teaching Method of <i>Tourism Law</i>	Zhang Zhijuan
190 Cause of Students with Psychological Problems in Gymnastics Training and Countermeasures	Wang Haiying
192 Application of Projectized Management in Building the National Backbone School	Sun Huaizhong
193 Politeness in the Non-verbal Communication between Chinese and Americans	Li Ri
194 Reconfiguration of the Study System of Digital Electronic Technology Courses	Sun Jinping
196 To Strengthen the Construction of Technical Team of the Experimental Teaching Demonstration Centers in Colleges and Universities	Sun Manli, <i>et al.</i>
197 Application of Cooperative Learning in the Practice of Foreign Language Education before Working	Tan Huanxin
198 The Role Orientation of Sunshine Instructors in New Period	Yang Hongxia
199 Research on Education of French Military Academies	Wang Peng, <i>et al.</i>
200 Reflection on Ideological and Political Work in Higher Vocational Institutions Based on Informatization	Chen Binzhu
201 Thinking on Nationwide Fitness from the Point of "Responsibility"	Chang Baorong, <i>et al.</i>
203 The Related Factors that Affect Students' Interest in Learning in Physical Education and Training Initiatives	Zhao Jinlin, <i>et al.</i>
204 Reform on the Basic Art Education of University and the Importance of Establishing the Tutorial System	Zhang Weiwei
205 The Practice and Exploration on the Reformation of the P.E Course under the Sunny Sport	Ju Guopeng
206 Management Strategy for Network-based College English Teaching	Wang Ying
207 The Impact of Modern Educational Technology on the Accounting Teaching	Liu Yanni
208 Investigation and Analysis of the Status of Sports in Zhashui County Fenghuang Town Street Community	Li Shirong, <i>et al.</i>
209 The Practice Exploration to Seep the Humanistic Education in the Petroleum University Science and Engineering Specialized Education	Qiu Nianhai
210 Research on Accounting Teaching Practice under the Concept of Quality Education	Wang Xiaohui
212 Analysis of the Popularization and Promotion of Free Combat	Ma Yongjun, <i>et al.</i>
213 Imagery Training in College Basketball Shooting Class and the Effects	Li Jinfeng
214 Application and Implementation of Multimedia Network Teaching System in the Computer-based Teaching	Zhang Li
215 Analysis of the Current Teaching Status of Digital Electronic Technology Base Experiment	Zhao Yingzhen
216 Exploration on the Similarities and Differences of Media materials about Music and Literature	Lian Xuemei, <i>et al.</i>
217 Elementary teaching of Practical Operation of CNC Lathe	Huang Peng
219 Influence of High-heel Horse Race on Part of Blood Index of Male College Students	Yuan Zhiliang, <i>et al.</i>
220 Confusion in the Reality of Education: Quality Education and Examination-oriented Education	Luan Hong
222 How Do the Vocational Students Write Graduation Thesis	Gao Baosheng, <i>et al.</i>
223 Teaching Experience on Using Protel DXP 2004 to Make Electronic Circuit Computer-aided Design	Tao Zhongliang, <i>et al.</i>
224 Discussion on the Role of "Faithfulness, Expressiveness and Elegance" in Traditional Translation Theory in China	Du Xiaojun
225 The New Model of University Branch Setting under the New Situation	Li Ying
227 Cognitive Analysis of the Thesis in English Writing	Xue Wei
228 Discussion on the Transformation of Thinking of Ideological and Political Pedagogue in New Era	Jiang Mei, <i>et al.</i>
230 Thought on the Teaching Material Construction in Higher Vocational Colleges	Wang Hongli
231 Situations of College Students' English Applied Abilities and Design of the Second Class Activities	Wang Zhengliang, <i>et al.</i>
232 Construction of Practical Teaching System for Full-time Professional Degree Postgraduates	Zhang Yanfei, <i>et al.</i>
234 Primary Study on the Usage of the English Word "it"	Xue Guoping
235 Investigation on the Imbark Situation of Graduate Students in Local Colleges	Fan Mudan

237 The Research of Sci-tech Innovation and Engineering Quality Education for the Electromechanical Students Liu Ling

238 Application of Individualized Instruction in the Curriculum of Basic Computer Lei Qiaojuan

240 Discussion on the Teaching Structure of Copy Courses of Traditional Design Zhang Jing, *et al.*

241 Analysis on the Idea that Teaching Benefits Teachers as well as Students Zheng Dianbing, *et al.*

243 To Solve the Parameter Function Problem with Geometer's Sketchpad Software Wang Bo

244 Study of Gratitude Education for College Students Based on Financial Assistance in Vocational College Huang Xinjing, *et al.*

245 Implementing and Monitoring Professional and Comprehensive Practice of Material Molding Han Xiaofeng, *et al.*

247 Exploration and Practice of the Teaching Reform in Electrical and Electronic Engineering Zhou Meili, *et al.*

248 Analysis on the Teaching Effect of Elective Aerobics in Higher Vocational College Pan Xiaolian

250 The Role of University Political Instructor on Ideological and Political Education of Minority Students Abulimiti·Ziyawuding

252 Marxism's New Development of Scientific Outlook on Development from Cost Theory Bi Xiaocui

254 Exploration and Practice about Greening Reform of Organic Chemistry Experiment in Medicine and Pharmacology Major Zhang Laixin, *et al.*

255 Theory and Practice of School Running Characteristics in Old Liberated Area Zhou Xiaoyu

257 Application of "Card" in Campus and Its Function Promotion Cai Hong

258 The Present Situation and Measures of Culture Quality Education on Sports Colleges Zhang Caihong

260 Problems in Student Rank of Cadres Construction in Vocational Colleges and Some Suggestions Yan Hongying

261 Study and Practice on the Connotations Construction of Experimenting and Training in Higher Vocational College Yao Xun

263 Contrast Studies on Partial Shape, Function Index of Male Students Guided by Skills and Force and Skill Hao Zhichun

264 Problems of Performance Management Evaluation System for University Teachers and Solutions Wang Danhui

266 Ability-oriented Education for College Students; a New Field for University Libraries Li Yingzhen

267 The Legal Consciousness Cultivation of College Students Qi Hui

269 Medical Physics Education Reform Based on the Concept of Medical Personnel Training Ge Lixin, *et al.*

270 To Develop Vocational Education Relying on Enterprises Yang Xiquan, *et al.*

271 Personalized Study Mode of College English Teaching in Large-Classrooms Cui Han, *et al.*

272 To Develop Technical and Tactical Awareness of the Football Players Du Yi

273 Discussion about Mathematics Curriculum Design for Communication Major in Vocational College Wang Ke

275 The Adverse Psychology in Employment of Higher Vocational Graduates and Diagnosis Zhao Zhumei, *et al.*

277 Discussion on Teaching Reform of Ecology Xu Rusong

278 Ideological and Political Education of Universities in the Internet Age Zhao Yunlong

279 The Ideas of Teaching Reform of Logistics Management Major in Higher Vocational Backbone Colleges Liu Jia

281 Application of Several Management Theory in the Work of Counselors in Higher Vocational Colleges Yang Fei, *et al.*

282 Investigation and Analysis on the Ankle Injury of the Students in Part of the Vocational Schools of Shaanxi Province Jiang Zhengfang

LEGAL CORNER

283 Research on Tax Regulations' Existing Problems to the Behaviors that Are Regard as Sales Yan Mingxing

285 Study on Legal Systems of Hospital Administration in the Time of the Republic of China Fan Bo, *et al.*

286 Research on Several Problems of Unit Recidivism System Hou Jing

288 Discussion on the Performance of Consumer Contract in the "EB" Environment Wen Xiaoyun

289 Protection of the Teachers' Rights in China's Colleges and Universities Deng Lin

291 The Urgency and Importance of Propagandizing *Anti-drug Law* to Teenagers Ma Meifeng

293 Brief Analysis on the Ascription of Forestry Carbon Sink Property Zhao Yaqin, *et al.*

THEORIES & PRACTIS

295 The Compensation and Correction of Numerical Dispersion of Seismic Wave Propagation Li Junfeng, *et al.*

297 Traditional Chinese Medicine Nursing with Conservative Treatment of Lumbar Intervertebral Disc Protrusion Xiong Huiping, *et al.*

298 Discussion on Strengthening Psychological Counseling of Routine Ideological Work Wu Shiguo

299 Research about the Risks and the Prevention of Housing Reverse Mortgage Zhu Luoxiao

300 Several Thinking about Strengthening the Work of Universities' Discipline Inspection with Scientific Concept of Development as Guidance Xu Jingbin, *et al.*

301 Comprehensive Risk Evaluation of Energy Performance Contracting Based on Fuzzy AHP Zhu Chunyi, *et al.*

303 Prediction Model of CCI Based on BP Neural Network Guo Qingchun, *et al.*

304 Discussion on Swimming Training Promoting Flight Attendants' Physical Beauty Wei Suixia

305 The Decoration Features of Folk Kiln Blue and White Porcelain of Jingdezhen in Ming Dynasty Liu Wu'an

306 Research and Development of Wireless Portable Intelligent Infusion Controller Liang Zuanlei, *et al.*

307 Evidence-based Clinical Treatment for a Infertile Patient Diagnosed with Polycystic Ovary Syndrome Cai Zhaozhong, *et al.*

308 Mechanical Characteristics of Skeletal Muscle in Different Intermittent Time Zhang Niankun

309 Analysis of Land-lost Farmers' Barriers to Employment in the Process of Urbanization of Western Region Wang Yi

311 Research of Building Economy in Underdeveloped Region Based on Grey System Theory Li Zhi

313 Doing Well the Hydrologic Work in the New Period Guiding by Scientific Concept of Development Li Xuanyu, *et al.*

314 The Satisfaction Evaluation of Culture and Leisure Scenic Spots Huang Yu

315 Exploration on Multiple Dialects Phenomenon of Baoji City Zhao Ling

317 Exploration on Comprehensive Treatment of Fuyang River in Handan City Wang Zhengwen

318 "The People as Masters of the Country" and Democracy Li Li, *et al.*

320 The Path Analysis of Constructing Civil Society with Chinese Characteristics Liu Feilun

322 Research Progress on Management Theory of Human Resources and Results Using Li Jun

323 Urban Brown Fields and Land Recycling Zhao Yuchuan

325 Exploration on How to Do the Work of Water Conservancy Administration in New Period Chen Qian, *et al.*

326 Prevention Experience on Polyinfection of Eperythrozoon Suis and Porcine Circovirus Li Yong

327 In the New Situation, How to Optimize the Topic for Chief Editor Zhou Jing

328 Research on Means and Ways of Goals Scored in 19th FIFA World Cup Cui Bo